# Configuration

This is a representation of the configuration used in processing the model. Note that any specification included will be overridden by any specification of an including configuration.

Contents:

1. Metamodel version info
2. Configuration dependencies
3. Owner
4. Metamodel: features
5. Metamodel: scalars
6. Metamodel: stereotypes
   1. Stereotype configuration
   2. Stereotype descriptions
   3. Stereotype applicable tagged values
7. Metamodel: tagged values
   1. Tagged value configuration
   2. Tagged value descriptions
   3. Pseudo tagged value descriptions
8. Conceptual schemas
   1. Mappings
   2. Conceptual schemas
      1. Conceptual schema: MIM111
      2. Conceptual schema: GML
      3. Conceptual schema: VNGR
      4. Conceptual schema: VNGR-GENERIEK
   3. Maps
      1. Map: MIM111
      2. Map: GML322
      3. Map: VNGR-MAP
      4. Map: VNGR-GENERIEK
9. Visuals
10. Translations
11. Parameters

# Metamodel version info

# | parameter | value
--- | --- | ---
00001 | Metamodel | MIM 1.2
00002 | Specified metamodel version | 1.2
00003 | Configured metamodel version | 1.2
00004 | Validate by metamodel version | 1
00005 | Extension | SIM
00006 | Full name | Waarderingskamer-MIM-12-SIM

# Configuration dependencies

- project-owner: Waarderingskamer

- metamodel: Waarderingskamer SIM

  - metamodel: MIM 1.2 -- Metamodel voor gemeenschappelijkheden in MIM 1.2 modellen

    - metamodel: MIM 1.1 -- Metamodel voor gemeenschappelijkheden in MIM 1.1 modellen

      - metamodel: MIM 1.1 scalar -- Metamodel voor MIM 1.1 informatiemodellen: Scalaire typen

        - metamodel: MIM 1.0 scalar -- Metamodel voor MIM 1.0 informatiemodellen: Scalaire typen

      - metamodel: MIM 1.1 metamodel (common extensions)

  - metamodel: Grouping for MIM12 -- Metamodel voor Grouping passend bij MIM 1.2

    - metamodel: Grouping for MIM11 -- Metamodel voor Grouping passend bij MIM 11

- tagset: Waarderingskamer SIM

  - tagset: MIM 1.2 tagged values

    - tagset: MIM 1.1 tagged values

      - tagset: MIM 1.1 tagged values (common extensions)

    - tagset: MIM 1.2 tagged values (common extensions)

  - tagset: Grouping for MIM 1.2

    - tagset: Grouping for MIM 1.1

- notes-rules: Waarderingskamer SIM

  - notes-rules: MIM 1.2

    - notes-rules: MIM 1.1

- doc-rules: Waarderingskamer SIM

  - doc-rules: Waarderingskamer

    - doc-rules: MIM12

      - doc-rules: MIM11

- version-rules: Waarderingskamer

- visuals: Waarderingskamer SIM -- Visuele aspecten van Waarderingskamer SIM modellen

  - visuals: MIM 1.2 -- Visuele aspecten van MIM 1.2 modellen

    - visuals: MIM 1.1 -- Visuele aspecten van MIM 1.1 modellen

      - visuals: MIM 1.0 -- Visuele aspecten van MIM 1.0 modellen

- shacl-rules: Waarderingskamer

  - shacl-rules: Waarderingskamer MIM 1.0

# Owner

# | parameter | value | config
--- | --- | --- | ---
00001 | class-name-waardelijst | Waardelijst | Waarderingskamer
00002 | complyextractor-URL | http://87.250.154.42:7080/opentunnel/201512345678/wus/stvadhoc | Waarderingskamer
00003 | concept-uri-template | https://unknown-concept-server/[concept] | Waarderingskamer
00004 | derivation-client-scalar-check | true | Waarderingskamer
00005 | diagram-export-format | PNG | Waarderingskamer
00006 | documentation-formatting | inspire | Waarderingskamer
00007 | documentation-newline |  | Waarderingskamer
00008 | documentation-separator | --- | Waarderingskamer
00009 | documentation-separator-pattern | \n---*\n | Waarderingskamer
00010 | ea-omit-tv-when-notes-field-exists | no | Waarderingskamer
00011 | fixed-identification-attribute-name |  | Waarderingskamer
00012 | geonovum-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00013 | geonovum-yaml-parameters-file | parameters.yaml#/ | Waarderingskamer
00014 | imvertor-allow-multiple-collections | false | Waarderingskamer
00015 | imvertor-translate-association-components | components | Waarderingskamer
00016 | imvertor-translate-suffix-components | Components | Waarderingskamer
00017 | insert-html-wordbreaks | yes | Waarderingskamer
00018 | local-mapping-notification | This schema is provided by Waarderingskamer as a local copy, as a convenience to the user. This schema may itself reference a local copy of the schema originally referenced by URI. The local reference takes the form of a relative path, and is introduced by Waarderingskamer. | Waarderingskamer
00019 | message-collapse-keys |  | Waarderingskamer
00020 | name-origin-system | system | Waarderingskamer
00021 | package-name-typen | Typen | Waarderingskamer
00022 | pretext-encoding | This schema is based on an UML specification, which is transformed by the Imvertor software. Imvertor modules are in the public domain, see http://www.imvertor.org. | Waarderingskamer
00023 | reference-suffix-id | _R | Waarderingskamer
00024 | reference-suffix-name | Ref | Waarderingskamer
00025 | reference-suffix-short | -ref | Waarderingskamer
00026 | standaard-organisatie-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00027 | standard-components-file | common.yaml | Waarderingskamer
00028 | standard-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00029 | standard-geojson-components-file | geojson.yaml#/ | Waarderingskamer
00030 | standard-json-components-path | #/components/schemas/ | Waarderingskamer
00031 | standard-organisatie-components-file | Generieke-Datatypen-Gemeenten.yaml | Waarderingskamer
00032 | standard-yaml-headers-path | #/components/headers/ | Waarderingskamer
00033 | standard-yaml-parameters-path | #/components/parameters/ | Waarderingskamer
00034 | standard-yaml-responses-path | #/components/responses/ | Waarderingskamer
00035 | url-prefix-conceptual-schema | http://www.geonovum.nl/conceptual-schemas/ http://www.waarderingskamer.nl/conceptual-schemas/ | Waarderingskamer
00036 | url-prefix-schema-waardelijsten | http://www.waarderingskamer.nl/schemas/waardelijsten/ | Waarderingskamer
00037 | web-css | ../web/css/report.css; ../web/themes/blue/style.css; | Waarderingskamer
00038 | web-logo | ../web/img/logo-Waarderingskamer-200px.png | Waarderingskamer
00039 | web-logo-big | ../web/img/logo-Waarderingskamer-400px.png | Waarderingskamer
00040 | web-scripts | ../web/script/jquery/jquery-latest.js; ../web/script/tablesorter/jquery.tablesorter.min.js; | Waarderingskamer
00041 | yamlCompiler-stylesheets-version | 20211130 | Waarderingskamer

# Metamodel: features

# | feature | value | config
--- | --- | --- | ---
00001 | allow-multiple-supertypes | false | Waarderingskamer SIM
00002 | allow-scalar-in-union | true | Waarderingskamer SIM
00003 | role-based | false | Waarderingskamer SIM
00004 | supports-baretype-transformation | false | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00005 | unique-normalized-association-names | yes | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00006 | unique-normalized-class-names | domain | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml

# Metamodel: scalars

# | scalar | desc | info | config
--- | --- | --- | --- | ---
00001 | BOOLEAN (scalar-boolean) | Indicatie met mogelijke waarden True, false, 1 of 0. True en 1 hebben een identieke betekenis: Ja. False en 0 hebben een identieke betekenis: Nee. Opmerking: t.a.v. Ja of Nee. Wanneer u de Ja of Nee wilt gebruiken, gebruik dan bv. een Enumeratie genaamd Indicatie, of gebruik AN met een lengte en een (formeel) patroon. | Type map for XML Schema (xs): boolean. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00002 | CHARACTERSTRING (scalar-string) | Zie [iso-19103]. Vrij vertaald: alle alfanumerieke tekens en speciale tekens die horen bij de gekozen characterset (standaard UTF-8), dus met diakrieten, white spaces, \-teken en newlines of HTML opmaak e.d. Mag starten met spatie. De maximale lengte is onbepaald. Opmerking: getallen (ISO Numbers) met voorloopnullen worden opgenomen als CharacterString, met een patroon of formeel patroon. Bij het metagegeven Waardenverzameling attribuutsoort wordt dit dan (ook) gespecificeerd. | Type map for XML Schema (xs): string. Max length may be set. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00003 | DATE (scalar-date) | 4-cijferig jaar, 2-cijferig maand, 2-cijferig dag uitgedrukt in yyyy-mm-dd conform https://en.wikipedia.org/wiki/ISO_8601 | Type map for XML Schema (xs): date. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00004 | DATETIME (scalar-datetime) | yyyy-mm-ddThh:mm:ss conform https://en.wikipedia.org/wiki/ISO_8601 | Type map for XML Schema (xs): dateTime. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00005 | DAY (scalar-day) | 2-cijferige dag uitgedrukt in dd conform https://en.wikipedia.org/wiki/ISO_8601 | Type map for XML Schema (xs): gDay. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00006 | DECIMAL (scalar-decimal) | MIM11: Zie [iso-19103] (subtype van ISO Number). Vrij vertaald: een decimal is een gegevenstype waarin het getal een exacte waarde vertegenwoordigt, als een eindige weergave van een decimaal getal. Aangezien veel valuta's decimaal zijn, hebben deze weergaven de voorkeur bij het omgaan met dergelijke waarden. Opmerking 1: Dit verschilt van real, want real is een geschatte waarde en Decimal is exact. Opmerking 2: t.a.v. positieve en negatieve getalen en + en – tekens: zie Integer. | Type map for XML Schema (xs): decimal. | MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-scalar.xml
00007 | INTEGER (scalar-integer) | Zie [iso-19103] (subtype van ISO Number). Vrij vertaald: geheel getal, lengte is minimaal 1 en maximale lengte is onbepaald, zonder voorloopnullen. Opmerking: t.a.v. positieve en negatieve getalen en + en – tekens: bijvoorbeeld -2,0 Het (formeel) patroon geeft aan of een + en/of - teken gebruikt mag worden in het gegeven. | Type map for XML Schema (xs): integer. Max length may be set. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00008 | MONTH (scalar-month) | 2-cijferige maand uitgedrukt in mm conform https://en.wikipedia.org/wiki/ISO_8601 | Type map for XML Schema (xs): gMonth. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00009 | REAL (scalar-real) | Zie [iso-19103] (subtype van ISO Number). Vrij vertaald: een real is een zwevendekommagetal, waarbij de precisie bepaald wordt door het aantal getoonde cijfers. Het getoonde getal is een schatting en geeft niet noodzakelijk de exacte waarde weer. Opmerking 1: Dit verschilt van decimal, want decimal is een exacte waarde en real is geschat. Opmerking 2: t.a.v. positieve en negatieve getalen en + en – tekens: zie Integer. | Type map for XML Schema (xs): decimal. Max length may be set. Fraction digits may be set. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00010 | URI (scalar-uri) | Unieke identificatie op internet conform RFC3986 en de URI-strategie Linked Open Data. Gestandaardiseerde manier om op het internet dingen (pagina's met informatie, objecten, datasets) uniek te identificeren. | Type map for XML Schema (xs): anyURI. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml
00011 | YEAR (scalar-year) | 4-cijferig jaar uitgedrukt in yyyy conform https://en.wikipedia.org/wiki/ISO_8601 | Type map for XML Schema (xs): gYear. | MIM 1.0 scalar ← MIM 1.1 scalar ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10-scalar.xml

# Metamodel: stereotypes

## Stereotype configuration

# | stereo | on constructs | config
--- | --- | --- | ---
00001 | ANONIEM (stereotype-name-anonymous) | association, attribute | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00002 | ATTRIBUUTSOORT (stereotype-name-attribute) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00003 | ATTRIBUUTSOORT_PROXY (stereotype-name-att-proxy) | attribute | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00004 | BASISMODEL (stereotype-name-base-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00005 | CODELIJST (stereotype-name-codelist) | datatype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00006 | COMPONENTEN (stereotype-name-components-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00007 | DATA ELEMENT (stereotype-name-data-element) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00008 | DATATYPE (stereotype-name-union-element) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00009 | DOMEIN (stereotype-name-domain-package) | package | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00010 | ENUMERATIE (stereotype-name-enumeration) | enumeration | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00011 | ENUMERATIEWAARDE (stereotype-name-enum) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00012 | EXTERN (stereotype-name-external-package) | package | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00013 | EXTERNE KOPPELING (stereotype-name-externekoppeling) | association | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00014 | FOLDER (stereotype-name-folder-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00015 | GEGEVENSGROEP (stereotype-name-attributegroup) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00016 | GEGEVENSGROEPTYPE (stereotype-name-composite) | class | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00017 | GEGEVENSGROEPTYPE_PROXY (stereotype-name-grp-proxy) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00018 | GENERALISATIE (stereotype-name-generalization) | generalization | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00019 | GESTRUCTUREERD DATATYPE (stereotype-name-complextype) | datatype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00020 | INFORMATIEMODEL (stereotype-name-informatiemodel-package) | package | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00021 | INTERFACE (stereotype-name-interface) | class, datatype | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00022 | INTERN (stereotype-name-internal-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00023 | ISID (stereotype-name-composite-id) | association | MIM 1.1 metamodel (common extensions) ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00024 | KEUZE (stereotype-name-union) | association, attribute, class, datatype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00025 | KEUZE ATTRIBUTEN (stereotype-name-union-attributes) | class | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00026 | KEUZE ATTRIBUUT (stereotype-name-union-attribute) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00027 | KEUZE DATATYPEN (stereotype-name-union-datatypes) | class, datatype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00028 | KEUZE ELEMENT (stereotype-name-union-element-DEPRECATED) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00029 | KEUZE RELATIE (stereotype-name-union-association) | association | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00030 | KEUZE RELATIES (stereotype-name-union-associations) | class | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00031 | KEUZE ZONDER BETEKENIS (stereotype-name-union-for-attributes) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00032 | KOPPELKLASSE (stereotype-name-koppelklasse) | class | MIM 1.1 metamodel (common extensions) ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00033 | OBJECTTYPE (stereotype-name-objecttype) | class | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00034 | OBJECTTYPE_PROXY (stereotype-name-obj-proxy) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00035 | PRIMITIEF DATATYPE (stereotype-name-simpletype) | datatype, primitivetype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00036 | PROCESS (stereotype-name-process) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00037 | PRODUCT (stereotype-name-product) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00038 | PROJECT (stereotype-name-project-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00039 | PROVIDED (stereotype-name-provided-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00040 | PRULLENBAK (stereotype-name-recyclebin) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00041 | REFERENTIE (stereotype-name-reference) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00042 | REFERENTIE ELEMENT (stereotype-name-referentie-element) | attribute | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00043 | REFERENTIELIJST (stereotype-name-referentielijst) | datatype | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00044 | RELATIEKLASSE (stereotype-name-relatieklasse) | associationclass | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00045 | RELATIEROL (stereotype-name-relation-role) | associationend | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00046 | RELATIESOORT (stereotype-name-relatiesoort) | association | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml
00047 | SERVICE (stereotype-name-service) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00048 | STATIC (stereotype-name-static-generalization) | generalization | MIM 1.1 metamodel (common extensions) ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00049 | STATIC LISKOV (stereotype-name-static-liskov) | generalization | MIM 1.1 metamodel (common extensions) ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00050 | SYSTEM (stereotype-name-system-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00051 | SYSTEM-REFERENCE-CLASS (stereotype-name-system-reference-class) | class | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00052 | SYSTEM-REFERENCE-PACKAGE (stereotype-name-system-reference-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00053 | TOEPASSING (stereotype-name-application-package) | package | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00054 | TRACE (stereotype-name-trace) | class, datatype | Grouping for MIM11 ← Grouping for MIM12 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/metamodels/Grouping-MIM11.xml
00055 | VIEW (stereotype-name-view-package) | package | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/metamodels/MIM11.xml

## Stereotype descriptions

# | stereo | description
--- | --- | ---
00001 | ANONIEM (stereotype-name-anonymous) |
00002 | ATTRIBUUTSOORT (stereotype-name-attribute) | MIM11: De typering van gelijksoortige gegevens die voor een objecttype van toepassing is.
00003 | ATTRIBUUTSOORT_PROXY (stereotype-name-att-proxy) | A proxy is TODO
00004 | BASISMODEL (stereotype-name-base-package) | Een package dat slechts bedoeld is als basis voor afgeleide toepassingen.
00005 | CODELIJST (stereotype-name-codelist) | MIM11: De representatie van een lijst met een opsomming van de mogelijke domeinwaarden van een attribuutsoort, die buiten het model in een externe waardelijst worden beheerd. De domeinwaarden in de lijst kunnen in de loop van de tijd aangepast, uitgebreid, of verwijderd worden, zonder dat het informatiemodel aangepast wordt (in tegenstelling tot bij een enumeratie). De representatie bevat geen kenmerken, voor alle kenmerken wordt verwezen naar de specificatie van de externe waardelijst.
00006 | COMPONENTEN (stereotype-name-components-package) | Dit package bevat klassen, enumeraties of datatypen die gemeenschappelijk zijn tussen berichtmodellen, en die dus bij het genereren van berichten kunnen worden omgezet naar globale complextypes.
00007 | DATA ELEMENT (stereotype-name-data-element) | MIM11: Een onderdeel/element van een Gestructureerd datatype die als type een datatype heeft.
00008 | DATATYPE (stereotype-name-union-element) | Een representatie van een datatype in een keuze tussen datatypen. MIM: Use case 1: een keuze tussen datatypen
00009 | DOMEIN (stereotype-name-domain-package) | MIM11: Een groepering van constructies die een semantisch samenhangend gedeelte van een informatiemodel beschrijven.
00010 | ENUMERATIE (stereotype-name-enumeration) | MIM11: Een datatype waarvan de mogelijke waarden limitatief zijn opgesomd in een statische lijst.
00011 | ENUMERATIEWAARDE (stereotype-name-enum) | MIM11: Een gedefinieerde waarde, in de vorm van een eenmalig vastgesteld constant gegeven.
00012 | EXTERN (stereotype-name-external-package) | MIM11: Een groepering van constructies die een externe instantie beheert en beschikbaar stelt aan een informatiemodel en die in het informatiemodel ongewijzigd gebruikt worden.
00013 | EXTERNE KOPPELING (stereotype-name-externekoppeling) | MIM11: Een associatie waarmee vanuit het perspectief van het eigen informatiemodel een objecttype uit het ‘eigen’ informatiemodel gekoppeld wordt aan een objecttype van een extern informatiemodel. De relatie zelf hoort bij het ‘eigen’ objecttype.
00014 | FOLDER (stereotype-name-folder-package) | Een package dat alléén bedoeld is om andere UML constructies (packagaes, klassen) te groeperen, en geen verdere rol speelt in de interpretatie van het model. Binnen een model worden alle packages die geen stereotype hebben opgevat als een Folder package.
00015 | GEGEVENSGROEP (stereotype-name-attributegroup) | MIM11: Een typering van een groep van gelijksoortige gegevens die voor een objecttype van toepassing is.
00016 | GEGEVENSGROEPTYPE (stereotype-name-composite) | MIM11: Een groep van met elkaar samenhangende attribuutsoorten. Een gegevensgroeptype is altijd een type van een gegevensgroep.
00017 | GEGEVENSGROEPTYPE_PROXY (stereotype-name-grp-proxy) | A proxy is TODO
00018 | GENERALISATIE (stereotype-name-generalization) | MIM11: De typering van het hiërarchische verband tussen een meer generiek en een meer specifiek modelelement van hetzelfde soort, waarbij het meer specifieke modelelement eigenschappen van het meer generieke modelelement overerft. Dit verband is alleen gedefinieerd voor objecttypen en datatypen.
00019 | GESTRUCTUREERD DATATYPE (stereotype-name-complextype) | MIM11: Specifiek benoemd datatype dat de structuur van een gegeven beschrijft, samengesteld uit minimaal twee elementen die in samenhang betekenisvol zijn.
00020 | INFORMATIEMODEL (stereotype-name-informatiemodel-package) | MIM11: De groepering van alle modelelementen waaruit het informatiemodel is opgebouwd. Het informatiemodel als geheel.
00021 | INTERFACE (stereotype-name-interface) | Een constructie in een gemeenschappelijk maar niet opgenomen model, welke een compleet modelelement in dat model representeert.
00022 | INTERN (stereotype-name-internal-package) | A package that references another package that is developed by the owner, and part of the owner's projects. It is therefore assumned to be available in the owners managed output folder. It is also assumed that the metamodels are compatible.
00023 | ISID (stereotype-name-composite-id) | Aanduiding dat een relatiesoort onderdeel uitmaakt van de unieke aanduiding van een object.
00024 | KEUZE (stereotype-name-union) | Het stereotype Keuze is een catch-all naam voor alle mogelijke keuze gerelateerde onderdelen van de MIM standaard. Imvertor voegt (bij canonisering) een stereotype toe dat meer exact aangeeft welk type keuze bedoeld is.
00025 | KEUZE ATTRIBUTEN (stereotype-name-union-attributes) | Keuze klasse waarbij keuze tussen attribuutsoorten is bedoeld. MIM: Use case 2 en 3. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00026 | KEUZE ATTRIBUUT (stereotype-name-union-attribute) | Attribuutsoort binnen Keuze klasse. MIM: Use case 2 en 3. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00027 | KEUZE DATATYPEN (stereotype-name-union-datatypes) | Keuze klasse waarbij keuze tussen datatypen is bedoeld. MIM: Use case 1. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00028 | KEUZE ELEMENT (stereotype-name-union-element-DEPRECATED) | Dit stereotype is vervallen in de laatste versie van MIM 1.1. Ze blijf vooralsnog gehandhaafd voor "backward compatibility" maar moet worden veranderd in stereotype DATATYPE.
00029 | KEUZE RELATIE (stereotype-name-union-association) | Relatiesoort binnen Keuze klasse. MIM: Use case 4. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00030 | KEUZE RELATIES (stereotype-name-union-associations) | Keuze klasse waarbij keuze tussen relatiesoorten is bedoeld. MIM: Use case 4. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00031 | KEUZE ZONDER BETEKENIS (stereotype-name-union-for-attributes) | De keuze betreft attributen, waarbij het keuze attribuut zelf geen betekenis heeft. MIM: Use case 2: een keuze tussen attribuutsoorten. NB. Er is géén door Imvertor toegevoegd stereotype voor attribuurtsoort van type Keuze in use case 3. Dit datatype wordt automatisch ingevoegd door Imvertor.
00032 | KOPPELKLASSE (stereotype-name-koppelklasse) | Een koppelklasse is een verbijzondering van een objecttype en wordt als object beheerd. Dit (koppel)object koppelt twee soorten objecten c.q. klassen aan elkaar, welke zelf geen weet hebben van elkaar. De beheercyclus van deze twee klassen is op zichzelf staand, wijzigingen in een van deze objecten hebben nooit wijzigingen tot gevolg in het andere object (dit geldt beide kanten op). Gegevens over de koppeling tussen twee de soorten objecten (in de vorm van een derde soort object) worden vastgelegd. De combinatie van de identificaties waarnaar de koppelklasse refereert komt in principe maar één keer voor.
00033 | OBJECTTYPE (stereotype-name-objecttype) | MIM11: De typering van een groep objecten die binnen een domein relevant zijn en als gelijksoortig worden beschouwd.
00034 | OBJECTTYPE_PROXY (stereotype-name-obj-proxy) | A proxy is TODO
00035 | PRIMITIEF DATATYPE (stereotype-name-simpletype) | MIM11: Een primitief datatype is een datatype met een eenvoudige basisstructuur, oftewel enkelvoudig en zonder gelaagdheid.
00036 | PROCESS (stereotype-name-process) | TODO
00037 | PRODUCT (stereotype-name-product) | TODO
00038 | PROJECT (stereotype-name-project-package) | Een package dat een project bevat, dwz. een base of application package, eventueel met external packages.
00039 | PROVIDED (stereotype-name-provided-package) | test, under development
00040 | PRULLENBAK (stereotype-name-recyclebin) | A package that is to be ignored in all processing. may occur at any position in the package tree.
00041 | REFERENTIE (stereotype-name-reference) | Een complex datatype met de naam *AltRef die door de gebruiker is geïntroduceerd als referentie klasse. Zie IM-137. Het betreft een referentie naar een objecttype uit een ander informatiemodel. De referentie naar dit object zit in scope van het eigen model, maar het gerefereerde object niet. Voorbeeld: de referentie naar een Persoon uit de BRP, in de vorm van alleen de identificatie die de BRP aan dit objecttype heeft toegekend. Expliciet dus niet de BRP-Persoon zelf, noch een representatie hiervan in het eigen model. Toelichting: dit stereotype is analoog aan het stereotype «Externe koppeling» met het verschil dat bij deze laatste het gerefereerde object met attributen is overgenomen naar het eigen model (in een package met stereotype «view»). Bij het stereotype «Referentie» wordt overname niet nodig geacht, omdat alleen de relatie naar het object voldoende is (aanvullend op de identificatie van het object geen verdere attributen).
00042 | REFERENTIE ELEMENT (stereotype-name-referentie-element) | MIM11: Een eigenschap van een object in een referentielijst in de vorm van een gegeven.
00043 | REFERENTIELIJST (stereotype-name-referentielijst) | MIM11: De representatie van een lijst met een opsomming van de mogelijke domeinwaarden van een attribuutsoort, die buiten het model in een externe waardelijst worden beheerd. De domeinwaarden in de lijst kunnen in de loop van de tijd aangepast, uitgebreid, of verwijderd worden, zonder dat het informatiemodel aangepast wordt (in tegenstelling tot bij een enumeratie). De representatie bevat een aantal kenmerken, die overgenomen zijn van de specificatie van de externe waardelijst.
00044 | RELATIEKLASSE (stereotype-name-relatieklasse) | MIM11: Een relatiesoort met eigenschappen.
00045 | RELATIEROL (stereotype-name-relation-role) | MIM11: De benaming van de manier waarop een object deelneemt aan een relatie met een ander object.
00046 | RELATIESOORT (stereotype-name-relatiesoort) | MIM11: De typering van het structurele verband tussen een object van een objecttype en een (ander) object van een ander (of hetzelfde) objecttype.
00047 | SERVICE (stereotype-name-service) | TODO
00048 | STATIC (stereotype-name-static-generalization) | Een generalisatie relatie waarin wordt aangenomen dat het subtype alléén structuur-eigenschappen overneemt van het supertype. Het subtype kan niet (per definitie) de plaats innemen van het supertype. Voorbeeld: Racefiets is Vervoermiddel-met-twee-wielen.
00049 | STATIC LISKOV (stereotype-name-static-liskov) | Een generalisatie relatie waarin wordt aangenomen dat het subtype de plek kan innemen daar waar het supertype is gespecificeerd. Daarnaast neemt het structuur-eigenschappen over (attributen, relaties). Voorbeeld: Racefiets is Fiets.
00050 | SYSTEM (stereotype-name-system-package) | Een package dat is opgebouwd door de software ten behoeve van verwerking.
00051 | SYSTEM-REFERENCE-CLASS (stereotype-name-system-reference-class) | Een class welke door het systeem is aangemaakt als referentie-element.
00052 | SYSTEM-REFERENCE-PACKAGE (stereotype-name-system-reference-package) | Een package dat door het systeem is aangemaakt om referentie-elementen te bevatten.
00053 | TOEPASSING (stereotype-name-application-package) | Een package dat een volledige applicatie beschrijft, en dus niet slechts bedoeld is als basis voor afgeleide toepassingen.
00054 | TRACE (stereotype-name-trace) | Trace relatie tussen twee klassen. Trace relatie wordt niet als associatie opgenomen, maar als eigenschap van de client.
00055 | VIEW (stereotype-name-view-package) | MIM11: Een groepering van objecttypen die gespecificeerd zijn in een extern informatiemodel en vanuit het perspectief van het eigen informatiemodel inzicht geeft welke gegevens van deze objecttypen relevant zijn binnen het eigen informatiemodel.

## Stereotype applicable tagged values

# | stereo | applicable tagged values
--- | --- | ---
00001 | ANONIEM (stereotype-name-anonymous) |
00002 | ATTRIBUUTSOORT (stereotype-name-attribute) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) (1..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Eenheid (CFG-TV-EENHEID) (0..1) Eigenaar (CFG-TV-OWNER) (0..1) Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) (0..1) Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) (1..1) Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie classificerend (CFG-TV-INDICATIONCLASSIFICATION) (1..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie in onderzoek (CFG-TV-INDICATIEINONDERZOEK) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Lengte (CFG-TV-LENGTH) (0..1) Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) (0..1) Maximumwaarde exclusief (CFG-TV-MAXVALUEEXCLUSIVE) (0..1) Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde exclusief (CFG-TV-MINVALUEEXCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) (0..1) Mogelijk geen waarde (CFG-TV-VOIDABLE) (1..1) Patroon (CFG-TV-PATTERN) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Regels (CFG-TV-RULES) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00003 | ATTRIBUUTSOORT_PROXY (stereotype-name-att-proxy) |
00004 | BASISMODEL (stereotype-name-base-package) | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) (0..1) Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Imvertor (CFG-TV-IMVERTOR) (0..1) Informatiedomein (CFG-TV-IMDOMAIN) (1..1) Informatiemodel type (CFG-TV-IMTYPE) (1..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) MIM extensie (CFG-TV-MIMEXTENSION) (0..1) MIM extensie versie (CFG-TV-MIMEXTENSIONVERSION) (0..1) MIM taal (CFG-TV-MIMLANGUAGE) (0..1) MIM versie (CFG-TV-MIMVERSION) (1..1) Niveau (CFG-TV-LEVEL) (0..1) Relatiemodelleringstype (CFG-TV-IMRELATIONMODELINGTYPE) (1..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Supplier-name (CFG-TV-SUPPLIERNAME) (0..1) Supplier-project (CFG-TV-SUPPLIERPROJECT) (0..1) Supplier-release (CFG-TV-SUPPLIERRELEASE) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1) Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) (0..1)
00005 | CODELIJST (stereotype-name-codelist) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Doelformaat (CFG-TV-DOELFORMAAT) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) (0..1) Profielspecificatie (CFG-TV-PROFIELSPECIFICATIE) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Waarde-item (CFG-TV-WAARDEITEM) (0..1)
00006 | COMPONENTEN (stereotype-name-components-package) |
00007 | DATA ELEMENT (stereotype-name-data-element) | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Lengte (CFG-TV-LENGTH) (0..1) Maximumwaarde exclusief (CFG-TV-MAXVALUEEXCLUSIVE) (0..1) Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde exclusief (CFG-TV-MINVALUEEXCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) (0..1) Patroon (CFG-TV-PATTERN) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00008 | DATATYPE (stereotype-name-union-element) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00009 | DOMEIN (stereotype-name-domain-package) | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) (0..1) Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Ref-release (CFG-TV-REFRELEASE) (0..1) Ref-version (CFG-TV-REFVERSION) (0..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Supplier-package-name (CFG-TV-SUPPLIERPACKAGENAME) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1) Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) (0..1)
00010 | ENUMERATIE (stereotype-name-enumeration) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00011 | ENUMERATIEWAARDE (stereotype-name-enum) | Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (0..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00012 | EXTERN (stereotype-name-external-package) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Familie (CFG-TV-FAMILY) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) (1..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Ref-release (CFG-TV-REFRELEASE) (0..1) Ref-version (CFG-TV-REFVERSION) (0..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1) Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) (0..1)
00013 | EXTERNE KOPPELING (stereotype-name-externekoppeling) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) (1..1) Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00014 | FOLDER (stereotype-name-folder-package) |
00015 | GEGEVENSGROEP (stereotype-name-attributegroup) | Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) (1..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) (1..1) Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie in onderzoek (CFG-TV-INDICATIEINONDERZOEK) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00016 | GEGEVENSGROEPTYPE (stereotype-name-composite) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Eigenaar (CFG-TV-OWNER) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Regels (CFG-TV-RULES) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00017 | GEGEVENSGROEPTYPE_PROXY (stereotype-name-grp-proxy) |
00018 | GENERALISATIE (stereotype-name-generalization) | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Mixin (CFG-TV-MIXIN) (0..1)
00019 | GESTRUCTUREERD DATATYPE (stereotype-name-complextype) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (0..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) (0..1) Patroon (CFG-TV-PATTERN) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00020 | INFORMATIEMODEL (stereotype-name-informatiemodel-package) | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) (0..1) Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Imvertor (CFG-TV-IMVERTOR) (0..1) Informatiedomein (CFG-TV-IMDOMAIN) (1..1) Informatiemodel type (CFG-TV-IMTYPE) (1..1) MIM extensie (CFG-TV-MIMEXTENSION) (0..1) MIM extensie versie (CFG-TV-MIMEXTENSIONVERSION) (0..1) MIM taal (CFG-TV-MIMLANGUAGE) (0..1) MIM versie (CFG-TV-MIMVERSION) (1..1) Niveau (CFG-TV-LEVEL) (0..1) Relatiemodelleringstype (CFG-TV-IMRELATIONMODELINGTYPE) (1..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Supplier-name (CFG-TV-SUPPLIERNAME) (0..1) Supplier-project (CFG-TV-SUPPLIERPROJECT) (0..1) Supplier-release (CFG-TV-SUPPLIERRELEASE) (0..1) Tekstopmaak (CFG-TV-TEKSTOPMAAK) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1)
00021 | INTERFACE (stereotype-name-interface) | Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1)
00022 | INTERN (stereotype-name-internal-package) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Intern project (CFG-TV-INTERNALPROJECT) (1..1) Interne naam (CFG-TV-INTERNALNAME) (1..1) Interne release (CFG-TV-INTERNALRELEASE) (1..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00023 | ISID (stereotype-name-composite-id) |
00024 | KEUZE (stereotype-name-union) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00025 | KEUZE ATTRIBUTEN (stereotype-name-union-attributes) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00026 | KEUZE ATTRIBUUT (stereotype-name-union-attribute) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00027 | KEUZE DATATYPEN (stereotype-name-union-datatypes) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00028 | KEUZE ELEMENT (stereotype-name-union-element-DEPRECATED) |
00029 | KEUZE RELATIE (stereotype-name-union-association) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00030 | KEUZE RELATIES (stereotype-name-union-associations) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00031 | KEUZE ZONDER BETEKENIS (stereotype-name-union-for-attributes) | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1)
00032 | KOPPELKLASSE (stereotype-name-koppelklasse) | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Eigenaar (CFG-TV-OWNER) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Kwaliteit (CFG-TV-QUALITY) (0..*) Populatie (CFG-TV-POPULATION) (0..*) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..*)
00033 | OBJECTTYPE (stereotype-name-objecttype) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Eigenaar (CFG-TV-OWNER) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Kwaliteit (CFG-TV-QUALITY) (0..1) Populatie (CFG-TV-POPULATION) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00034 | OBJECTTYPE_PROXY (stereotype-name-obj-proxy) |
00035 | PRIMITIEF DATATYPE (stereotype-name-simpletype) | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (0..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Lengte (CFG-TV-LENGTH) (0..1) Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) (0..1) Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) (0..1) Patroon (CFG-TV-PATTERN) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00036 | PROCESS (stereotype-name-process) |
00037 | PRODUCT (stereotype-name-product) | Is includeerbaar (CFG-TV-INCLUDABLE) (0..1)
00038 | PROJECT (stereotype-name-project-package) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00039 | PROVIDED (stereotype-name-provided-package) |
00040 | PRULLENBAK (stereotype-name-recyclebin) |
00041 | REFERENTIE (stereotype-name-reference) |
00042 | REFERENTIE ELEMENT (stereotype-name-referentie-element) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Eenheid (CFG-TV-EENHEID) (0..1) Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Lengte (CFG-TV-LENGTH) (0..1) Patroon (CFG-TV-PATTERN) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00043 | REFERENTIELIJST (stereotype-name-referentielijst) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Doelformaat (CFG-TV-DOELFORMAAT) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00044 | RELATIEKLASSE (stereotype-name-relatieklasse) | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) (1..1) Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00045 | RELATIEROL (stereotype-name-relation-role) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (0..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Mogelijk geen waarde (CFG-TV-VOIDABLE) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Regels (CFG-TV-RULES) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00046 | RELATIESOORT (stereotype-name-relatiesoort) | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) (0..1) Begrip (CFG-TV-CONCEPT) (0..*) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (0..1) Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) (1..1) Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (0..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (0..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) (0..1) Indicatie in onderzoek (CFG-TV-INDICATIEINONDERZOEK) (0..1) Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) (0..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) Mogelijk geen waarde (CFG-TV-VOIDABLE) (0..1) Positie (CFG-TV-POSITION) (0..1) Regels (CFG-TV-RULES) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1)
00047 | SERVICE (stereotype-name-service) |
00048 | STATIC (stereotype-name-static-generalization) |
00049 | STATIC LISKOV (stereotype-name-static-liskov) |
00050 | SYSTEM (stereotype-name-system-package) |
00051 | SYSTEM-REFERENCE-CLASS (stereotype-name-system-reference-class) |
00052 | SYSTEM-REFERENCE-PACKAGE (stereotype-name-system-reference-package) |
00053 | TOEPASSING (stereotype-name-application-package) | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) (0..1) Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Imvertor (CFG-TV-IMVERTOR) (0..1) Informatiedomein (CFG-TV-IMDOMAIN) (1..1) Informatiemodel type (CFG-TV-IMTYPE) (1..1) Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) (0..1) MIM extensie (CFG-TV-MIMEXTENSION) (0..1) MIM extensie versie (CFG-TV-MIMEXTENSIONVERSION) (0..1) MIM taal (CFG-TV-MIMLANGUAGE) (0..1) MIM versie (CFG-TV-MIMVERSION) (1..1) Relatiemodelleringstype (CFG-TV-IMRELATIONMODELINGTYPE) (1..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Supplier-name (CFG-TV-SUPPLIERNAME) (1..1) Supplier-project (CFG-TV-SUPPLIERPROJECT) (1..1) Supplier-release (CFG-TV-SUPPLIERRELEASE) (1..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1) Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) (0..1)
00054 | TRACE (stereotype-name-trace) |
00055 | VIEW (stereotype-name-view-package) | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) (0..1) Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) (0..1) Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) (0..1) Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) (0..1) Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) (1..1) Definitie (CFG-TV-DEFINITION) (1..1) Herkomst (CFG-TV-SOURCE) (1..1) Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) (1..1) Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) (0..1) Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) (1..1) Ref-release (CFG-TV-REFRELEASE) (0..1) Ref-version (CFG-TV-REFVERSION) (0..1) Release (CFG-TV-RELEASE) (1..1) Supplier-package-name (CFG-TV-SUPPLIERPACKAGENAME) (0..1) Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) (0..1) Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) (0..1) Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) (0..1)

# Metamodel: tagged values

## Tagged value configuration

# | tagged value | derive? | stereos | config
--- | --- | --- | --- | ---
00001 | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | DOMEIN | Domein | 0..1
00003 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00004 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00005 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00002 | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00003 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
00004 | DOMEIN | Domein | 0..1
00005 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..1
00006 | EXTERN | Extern | 0..1
00007 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..1
00008 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00009 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00010 | INTERN | Intern | 0..1
00011 | KEUZE | Keuze | 0..1
00012 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
00013 | PROJECT | Project | 0..1
00014 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
00015 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00016 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00017 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00018 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00019 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00003 | Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00003 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00004 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00004 | Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | DOMEIN | Domein | 0..1
00002 | EXTERN | Extern | 0..1
00003 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00004 | VIEW | View | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00005 | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..*
00002 | CODELIJST | Codelijst | 0..*
00003 | DATA ELEMENT | Data element | 0..*
00004 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..*
00005 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..*
00006 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..*
00007 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..*
00008 | GENERALISATIE | Generalisatie | 0..*
00009 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..*
00010 | KEUZE | Keuze | 0..*
00011 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 0..*
00012 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..*
00013 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..*
00014 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..*
00015 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..*
00016 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..*
00017 | RELATIEROL | Relatierol | 0..*
00018 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..*
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00006 | Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | DOMEIN | Domein | 0..1
00003 | EXTERN | Extern | 0..1
00004 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00005 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00006 | VIEW | View | 0..1
| MIM 1.1 tagged values (common extensions) ← MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00007 | Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | CODELIJST | Codelijst | 1..1
00003 | DATA ELEMENT | Data element | 1..1
00004 | DOMEIN | Domein | 1..1
00005 | ENUMERATIE | Enumeratie | 1..1
00006 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 1..1
00007 | EXTERN | Extern | 1..1
00008 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00009 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00010 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 1..1
00011 | GENERALISATIE | Generalisatie | 1..1
00012 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 1..1
00013 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00014 | KEUZE | Keuze | 1..1
00015 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 1..1
00016 | OBJECTTYPE | Objecttype | 1..1
00017 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 1..1
00018 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 1..1
00019 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 1..1
00020 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00021 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00022 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00023 | VIEW | View | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00008 | Definitie (CFG-TV-DEFINITION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00003 | CODELIJST | Codelijst | 1..1
00004 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00005 | DOMEIN | Domein | 1..1
00006 | ENUMERATIE | Enumeratie | 1..1
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00008 | EXTERN | Extern | 1..1
00009 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00010 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00011 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 1..1
00012 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00013 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00014 | INTERN | Intern | 0..1
00015 | KEUZE | Keuze | 0..1
00016 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 1..1
00017 | OBJECTTYPE | Objecttype | 1..1
00018 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00019 | PROJECT | Project | 0..1
00020 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 1..1
00021 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 1..1
00022 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00023 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00024 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00025 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
00026 | VIEW | View | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00009 | Doelformaat (CFG-TV-DOELFORMAAT) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | CODELIJST | Codelijst | 1..1
00002 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 1..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00010 | Eenheid (CFG-TV-EENHEID) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00011 | Eigenaar (CFG-TV-OWNER) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00003 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 0..1
00004 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
| MIM 1.1 tagged values (common extensions) ← MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00012 | Familie (CFG-TV-FAMILY) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | EXTERN | Extern | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00013 | Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00004 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00005 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00014 | Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00003 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00004 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00005 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 1..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00015 | Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00003 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00004 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00005 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 1..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00016 | Herkomst (CFG-TV-SOURCE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00003 | CODELIJST | Codelijst | 1..1
00004 | DATA ELEMENT | Data element | 1..1
00005 | DOMEIN | Domein | 1..1
00006 | ENUMERATIE | Enumeratie | 1..1
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00008 | EXTERN | Extern | 1..1
00009 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00010 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00011 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 1..1
00012 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00013 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00014 | KEUZE | Keuze | 1..1
00015 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 1..1
00016 | OBJECTTYPE | Objecttype | 1..1
00017 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00018 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 1..1
00019 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 1..1
00020 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00021 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00022 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00023 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
00024 | VIEW | View | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00017 | Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | CODELIJST | Codelijst | 1..1
00003 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00004 | DOMEIN | Domein | 1..1
00005 | ENUMERATIE | Enumeratie | 1..1
00006 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00007 | EXTERN | Extern | 1..1
00008 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 1..1
00009 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 1..1
00010 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 1..1
00011 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00012 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00013 | KEUZE | Keuze | 0..1
00014 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 1..1
00015 | OBJECTTYPE | Objecttype | 1..1
00016 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00017 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 1..1
00018 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 1..1
00019 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 1..1
00020 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00021 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00022 | VIEW | View | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00018 | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
00003 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00004 | DATATYPE | Datatype | 0..1
00005 | DOMEIN | Domein | 0..1
00006 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..1
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00008 | EXTERN | Extern | 0..1
00009 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..1
00010 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00011 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00012 | GENERALISATIE | Generalisatie | 0..1
00013 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00014 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00015 | KEUZE | Keuze | 0..1
00016 | KEUZE ATTRIBUTEN | Keuze attributen | 0..1
00017 | KEUZE ATTRIBUUT | Keuze attribuut | 0..1
00018 | KEUZE DATATYPEN | Keuze datatypen | 0..1
00019 | KEUZE RELATIE | Keuze relatie | 0..1
00020 | KEUZE RELATIES | Keuze relaties | 0..1
00021 | KEUZE ZONDER BETEKENIS | Keuze zonder betekenis | 0..1
00022 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
00023 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00024 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
00025 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00026 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00027 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00028 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00029 | VIEW | View | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00019 | Imvertor (CFG-TV-IMVERTOR) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00020 | Indicatie classificerend (CFG-TV-INDICATIONCLASSIFICATION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00021 | Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..1
00003 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00004 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00005 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00006 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00022 | Indicatie in onderzoek (CFG-TV-INDICATIEINONDERZOEK) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00003 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| Waarderingskamer SIM
00023 | Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..1
00003 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00004 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00005 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00006 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00024 | Informatiedomein (CFG-TV-IMDOMAIN) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00025 | Informatiemodel type (CFG-TV-IMTYPE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00026 | Intern project (CFG-TV-INTERNALPROJECT) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | INTERN | Intern | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00027 | Interne naam (CFG-TV-INTERNALNAME) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | INTERN | Intern | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00028 | Interne release (CFG-TV-INTERNALRELEASE) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | INTERN | Intern | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00029 | Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00003 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
00004 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00005 | DOMEIN | Domein | 0..1
00006 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..1
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00008 | EXTERN | Extern | 0..1
00009 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00010 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00011 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00012 | INTERFACE | Interface | 0..1
00013 | INTERN | Intern | 0..1
00014 | KEUZE | Keuze | 0..1
00015 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
00016 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00017 | PROJECT | Project | 0..1
00018 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
00019 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00020 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00021 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00022 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00023 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00030 | Is includeerbaar (CFG-TV-INCLUDABLE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | PRODUCT | Product | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00031 | Kwaliteit (CFG-TV-QUALITY) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 0..*
00002 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00032 | Lengte (CFG-TV-LENGTH) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00004 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00033 | Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
00003 | EXTERN | Extern | 1..1
00004 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00005 | VIEW | View | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00034 | MIM extensie (CFG-TV-MIMEXTENSION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00035 | MIM extensie versie (CFG-TV-MIMEXTENSIONVERSION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
| MIM 1.1 tagged values (common extensions) ← MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00036 | MIM taal (CFG-TV-MIMLANGUAGE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00037 | MIM versie (CFG-TV-MIMVERSION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00038 | Maximumwaarde exclusief (CFG-TV-MAXVALUEEXCLUSIVE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00039 | Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00004 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00040 | Minimumwaarde exclusief (CFG-TV-MINVALUEEXCLUSIVE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00041 | Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00004 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00042 | Mixin (CFG-TV-MIXIN) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | GENERALISATIE | Generalisatie | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00043 | Mogelijk geen waarde (CFG-TV-VOIDABLE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 1..1
00002 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00003 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00044 | Niveau (CFG-TV-LEVEL) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00045 | Patroon (CFG-TV-PATTERN) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00004 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00005 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00046 | Populatie (CFG-TV-POPULATION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 0..*
00002 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
| MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM11.xml
00047 | Positie (CFG-TV-POSITION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00003 | DOMEIN | Domein | 0..1
00004 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..1
00005 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00006 | EXTERN | Extern | 0..1
00007 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00008 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00009 | INTERFACE | Interface | 0..1
00010 | INTERN | Intern | 0..1
00011 | KEUZE | Keuze | 0..1
00012 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
00013 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00014 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
00015 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00016 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00017 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00018 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00048 | Profielspecificatie (CFG-TV-PROFIELSPECIFICATIE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00049 | Ref-release (CFG-TV-REFRELEASE) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | DOMEIN | Domein | 0..1
00002 | EXTERN | Extern | 0..1
00003 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00050 | Ref-version (CFG-TV-REFVERSION) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | DOMEIN | Domein | 0..1
00002 | EXTERN | Extern | 0..1
00003 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00051 | Regels (CFG-TV-RULES) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00003 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00004 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
| MIM 1.1 tagged values (common extensions) ← MIM 1.1 tagged values ← MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM11-extension.xml
00052 | Relatiemodelleringstype (CFG-TV-IMRELATIONMODELINGTYPE) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00053 | Release (CFG-TV-RELEASE) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 1..1
00002 | DOMEIN | Domein | 1..1
00003 | EXTERN | Extern | 0..1
00004 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 1..1
00005 | INTERN | Intern | 1..1
00006 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
00007 | VIEW | View | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00054 | Supplier-name (CFG-TV-SUPPLIERNAME) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00055 | Supplier-package-name (CFG-TV-SUPPLIERPACKAGENAME) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | DOMEIN | Domein | 0..1
00002 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00056 | Supplier-project (CFG-TV-SUPPLIERPROJECT) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00057 | Supplier-release (CFG-TV-SUPPLIERRELEASE) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00003 | TOEPASSING | Toepassing | 1..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00058 | Tekstopmaak (CFG-TV-TEKSTOPMAAK) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00059 | Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Attribuutsoort | 0..1
00002 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00003 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
00004 | DATA ELEMENT | Data element | 0..1
00005 | DOMEIN | Domein | 0..1
00006 | ENUMERATIE | Enumeratie | 0..1
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Enumeratiewaarde | 0..1
00008 | EXTERN | Extern | 0..1
00009 | EXTERNE KOPPELING | Externe koppeling | 0..1
00010 | GEGEVENSGROEP | Gegevensgroep | 0..1
00011 | GEGEVENSGROEPTYPE | Gegevensgroeptype | 0..1
00012 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Gestructureerd datatype | 0..1
00013 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00014 | INTERN | Intern | 0..1
00015 | KEUZE | Keuze | 0..1
00016 | KOPPELKLASSE | Koppelklasse | 0..*
00017 | OBJECTTYPE | Objecttype | 0..1
00018 | PRIMITIEF DATATYPE | Primitief datatype | 0..1
00019 | PROJECT | Project | 0..1
00020 | REFERENTIE ELEMENT | Referentie element | 0..1
00021 | REFERENTIELIJST | Referentielijst | 0..1
00022 | RELATIEKLASSE | Relatieklasse | 0..1
00023 | RELATIEROL | Relatierol | 0..1
00024 | RELATIESOORT | Relatiesoort | 0..1
00025 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00026 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00060 | Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) | no |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | DOMEIN | Domein | 0..1
00003 | EXTERN | Extern | 0..1
00004 | INFORMATIEMODEL | Informatiemodel | 0..1
00005 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00006 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml
00061 | Waarde-item (CFG-TV-WAARDEITEM) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | CODELIJST | Codelijst | 0..1
| MIM 1.2 tagged values ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/tvsets/MIM12.xml
00062 | Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) | yes |
# | name | original name | minmax
--- | --- | --- | ---
00001 | BASISMODEL | Basismodel | 0..1
00002 | DOMEIN | Domein | 0..1
00003 | EXTERN | Extern | 0..1
00004 | TOEPASSING | Toepassing | 0..1
00005 | VIEW | View | 0..1
| Grouping for MIM 1.1 ← Grouping for MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /Imvertor/cfg/tvsets/Grouping-MIM11.xml

## Tagged value descriptions

# | tagged value | description | catalog
--- | --- | --- | ---
00001 | Afkorting (CFG-TV-ABBREV) | Afkorting van dit model. Deze afkorting wordt o.a. gebruikt waar informatie over het model wordt gepubliceerd. |
00002 | Alternatieve naam (CFG-TV-NAME) | De naam in natuurlijke of formele taal; afhankelijk van gekozen aanpak. Een alternatieve naam. |
00003 | Authentiek (CFG-TV-INDICATIONAUTHENTIC) | MIM 1.1: Aanduiding of het kenmerk een authentiek gegeven betreft. | link
00004 | Basis-URI (CFG-TV-BASISURI) | De standaard basis-URI voor elk element in dit informatiemodel. | link
00005 | Begrip (CFG-TV-CONCEPT) | MIM 1.1: Verwijzing naar een begrip, vanuit een modelelement, waarmee wordt aangegeven op welk begrip, of begrippen, het informatiemodel element is gebaseerd. De verwijzing heeft de vorm van een term of een URI. | link
00006 | Beheerder (CFG-TV-ADMINISTRATOR) | Naam van de beheerder van het model of het deel van het model. |
00007 | Datum opname (CFG-TV-DATERECORDED) | MIM 1.1: De datum waarop het modelelement is opgenomen in het informatiemodel. | link
00008 | Definitie (CFG-TV-DEFINITION) | MIM 1.1: De beschrijving van de betekenis van dit modelelement. | link
00009 | Doelformaat (CFG-TV-DOELFORMAAT) | Het formaat waarin een waardelijst is gepubliceerd. | link
00010 | Eenheid (CFG-TV-EENHEID) | Aanduiding van de eenheid die bij een meting of waarneming hoort. De waarde van Eenheid is een waarde uit de lijst gepubliceerd op https://units-of-measurement.org/. | link
00011 | Eigenaar (CFG-TV-OWNER) | TODO |
00012 | Familie (CFG-TV-FAMILY) | De groep modellen waartoe dit externe model behoort. |
00013 | Formeel patroon (CFG-TV-FORMALPATTERN) | MIM 1.1: Zoals patroon, formeel vastgelegd, uitgedrukt in een formele taal die door de computer wordt herkend. | link
00014 | Heeft tijdlijn geldigheid (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNGELDIGHEID) | Indicatie of voor dit kenmerk een tijdlijn geldigheid bijgehouden wordt en te bevragen is. | link
00015 | Heeft tijdlijn registratie (CFG-TV-HEEFTTIJDLIJNREGISTRATIE) | Indicatie of voor dit kenmerk een tijdlijn registratie bijgehouden wordt en te bevragen is. | link
00016 | Herkomst (CFG-TV-SOURCE) | MIM 1.1: De registratie of het informatiemodel waaraan het modelelement ontleend is dan wel de eigen organisatie indien het door de eigen organisatie toegevoegd is. | link
00017 | Herkomst definitie (CFG-TV-SOURCEOFDEFINITION) | MIM 1.1: De registratie of het informatiemodel waaruit de definitie is overgenomen dan wel een aanduiding die aangeeft uit welke bronnen de definitie is samengesteld. | link
00018 | Identificatie (CFG-TV-IDENTIFICATIE) | De identificatie van een modelelement. | link
00019 | Imvertor (CFG-TV-IMVERTOR) | Deze waarde geeft aan dat het pakket een volledig model is dat kan worden verwerkt door de Imvertor-software. Deze waarde is vereist door de Imvertor add-in op Enterprise Architect. |
00020 | Indicatie classificerend (CFG-TV-INDICATIONCLASSIFICATION) | MIM 1.1: Indicatie dat een attribuutsoort het objecttype waar het bijhoort classificeert in (sub)typen. | link
00021 | Indicatie formele historie (CFG-TV-INDICATIONFORMALHISTORY) | MIM 1.1: Indicatie of de formele historie van het kenmerk van het object bijgehouden wordt en te bevragen is. | link
00022 | Indicatie in onderzoek (CFG-TV-INDICATIEINONDERZOEK) | De indicatie of te bevragen is dat er twijfel is of is geweest aan de juistheid van de attribuutwaarde en dat een onderzoek wordt of is uitgevoerd naar de juistheid van de attribuutwaarde. |
00023 | Indicatie materiele historie (CFG-TV-INDICATIONMATERIALHISTORY) | MIM 1.1: Indicatie of de materiële historie van het kenmerk van het object te bevragen is. | link
00024 | Informatiedomein (CFG-TV-IMDOMAIN) | MIM 1.1: Aanduiding van het functionele domein waartoe het informatiemodel behoort. | link
00025 | Informatiemodel type (CFG-TV-IMTYPE) | MIM 1.1: De beschrijving van de aard van het informatiemodel, hoe het geïnterpreteerd moet worden. | link
00026 | Intern project (CFG-TV-INTERNALPROJECT) |  |
00027 | Interne naam (CFG-TV-INTERNALNAME) |  |
00028 | Interne release (CFG-TV-INTERNALRELEASE) |  |
00029 | Is afgeleid (CFG-TV-ISDERIVED) | Deze constructie is al dan niet afgeleid van een "supplier model". Wanneer je niks opgeeft wordt afleiding vastgesteld op basis van het package waarin het voorkomt. |
00030 | Is includeerbaar (CFG-TV-INCLUDABLE) | Deze constructie kan via xi:include worden geincludeerd in het document. De equivalente constructie in het XML schema, of constructies daarbinnen, krijgt hierdoor dan een optioneel attribuut xml:base bijgevoegd. |
00031 | Kwaliteit (CFG-TV-QUALITY) | MIM 1.1: Beschrijving van de mate waarin in de registratie opgenomen objecten van het desbetreffende type volledig, juist, actueel, nauwkeurig en betrouwbaar zijn. | link
00032 | Lengte (CFG-TV-LENGTH) | MIM 1.1: De aanduiding van de lengte van een gegeven. | link
00033 | Locatie (CFG-TV-DATALOCATION) | MIM 1.1: Als het type van het attribuutsoort een waardelijst is, dan wordt hier de locatie waar deze te vinden is opgegeven. | link
00034 | MIM extensie (CFG-TV-MIMEXTENSION) | MIM 1.1: De aanduiding van een extensie op MIM. | link
00035 | MIM extensie versie (CFG-TV-MIMEXTENSIONVERSION) | De versie van de extensie op MIM. | link
00036 | MIM taal (CFG-TV-MIMLANGUAGE) | MIM 1.1: De aanduiding van de taal die gebruikt is voor de modelelementen. | link
00037 | MIM versie (CFG-TV-MIMVERSION) | MIM 1.1: De versie van de MIM specificatie die gebruikt is om het informatiemodel in uit te drukken. | link
00038 | Maximumwaarde exclusief (CFG-TV-MAXVALUEEXCLUSIVE) | Maximumwaarde exclusief (>=) is de bovengrens van het waardebereik voor een attribuutsoort of data element getypeerd met een primitief datatype, exclusief die waarde zelf. De waarde moet van hetzelfde primitieve datatype zijn als het datatype van het modelelement waar het voor geldt. | link
00039 | Maximumwaarde inclusief (CFG-TV-MAXVALUEINCLUSIVE) | Maximumwaarde inclusief (>=) is de bovengrens van het waardebereik voor een attribuutsoort of data element getypeerd met een primitief datatype, inclusief die waarde zelf. De waarde moet van hetzelfde primitieve datatype zijn als het datatype van het modelelement waar het voor geldt. | link
00040 | Minimumwaarde exclusief (CFG-TV-MINVALUEEXCLUSIVE) | Minimumwaarde exclusief (>=) is de ondergrens van het waardebereik voor een attribuutsoort of data element getypeerd met een primitief datatype, exclusief die waarde zelf. De minimumwaarde moet van hetzelfde primitieve datatype zijn als het datatype van het modelelement waar het voor geldt. | link
00041 | Minimumwaarde inclusief (CFG-TV-MINVALUEINCLUSIVE) | Minimumwaarde inclusief (>=) is de ondergrens van het waardebereik voor een attribuutsoort of data element getypeerd met een primitief datatype, inclusief die waarde zelf. De minimumwaarde moet van hetzelfde primitieve datatype zijn als het datatype van het modelelement waar het voor geldt. | link
00042 | Mixin (CFG-TV-MIXIN) | Metagegeven om bij een generalisatie aan te geven dat bij een implementatie die geen multiple inheritance ondersteunt de eigenschappen van de superklasse worden overgenomen door de subklasse. De superklasse zelf komt niet in de implementatie voor. | link
00043 | Mogelijk geen waarde (CFG-TV-VOIDABLE) | MIM 1.1: Aanduiding dat van een aspect geen waarde is geregistreerd, maar dat onduidelijk is of de waarde er werkelijk ook niet is. | link
00044 | Niveau (CFG-TV-LEVEL) | Het niveau is een waarde uit een beperkte set: "algemeen" betekent dat het model een fundament is van een ander model en moet worden opgenomen. Het modelleert generieke constructies die deel uitmaken van de echte wereld. Dit omvat meestal abstracte object typen. Het kan andere constructen bevatten. "specifiek" betekent dat het model een bepaald domein beschrijft of een samenhangend deel ervan . |
00045 | Patroon (CFG-TV-PATTERN) | MIM 1.1: De verzameling van waarden die gegevens van deze attribuutsoort kunnen hebben, oftewel het waardenbereik, uitgedrukt in een specifieke structuur. | link
00046 | Populatie (CFG-TV-POPULATION) | MIM 1.1: Voor objecttypen die deel uitmaken van een (basis)registratie betreft dit de beschrijving van de exemplaren van het gedefinieerde objecttype die in de desbetreffende (basis)registratie voorhanden zijn. | link
00047 | Positie (CFG-TV-POSITION) | De positie van de construct binnen producten waarin deze opeenvolging een rol speelt. |
00048 | Profielspecificatie (CFG-TV-PROFIELSPECIFICATIE) | Referentie naar het profiel dat de technische implementatie van de codelijst beschrijft. | link
00049 | Ref-release (CFG-TV-REFRELEASE) |  |
00050 | Ref-version (CFG-TV-REFVERSION) |  |
00051 | Regels (CFG-TV-RULES) | TODO |
00052 | Relatiemodelleringstype (CFG-TV-IMRELATIONMODELINGTYPE) | MIM 1.2: Aanduiding van een in MIM gedefinieerd alternatief voor een modelleringswijze, en welke keuze hierbij is gemaakt. | link
00053 | Release (CFG-TV-RELEASE) |  |
00054 | Supplier-name (CFG-TV-SUPPLIERNAME) | De naam van het supplier model. Alleen opnemen wanneer van afleiding sprake is. |
00055 | Supplier-package-name (CFG-TV-SUPPLIERPACKAGENAME) | De naam van de supplier (domein of view) package. Deze naam wordt opgegeven als deze niet gelijk is aan de naam van het package waar de tagged value op geplaatst is. |
00056 | Supplier-project (CFG-TV-SUPPLIERPROJECT) | De naam van het supplier project. Alleen opnemen wanneer van afleiding sprake is. |
00057 | Supplier-release (CFG-TV-SUPPLIERRELEASE) | De release van het supplier model. Alleen opnemen wanneer van afleiding sprake is. |
00058 | Tekstopmaak (CFG-TV-TEKSTOPMAAK) | De specificatie van de opmaak van een tekstuele beschrijving in het model. | link
00059 | Toelichting (CFG-TV-DESCRIPTION) | MIM 1.1: Een inhoudelijke toelichting op de definitie, ter verheldering of nadere duiding. | link
00060 | Versie ID (CFG-TV-VERSIONID) | De identificatie van de versie/revisie van dit model of model-element in het gehanteerde versiebeheersysteem. |
00061 | Waarde-item (CFG-TV-WAARDEITEM) | Het item (of element) van de lijst dat de waarde representeert. | link
00062 | Web locatie (CFG-TV-WEBLOCATION) |  |

## Pseudo tagged value descriptions

# | pseudo tagged value | description | catalog
--- | --- | --- | ---
00001 | Pseudo aggregatietype (CFG-TV-PSEUDO-AGGREGATIETYPE) | Aanduiding of het objecttype die de eigenaar is van een relatie het doel van relatie ziet als een samen te voegen onderdeel die bij het objecttype hoort. | link
00002 | Pseudo alias (CFG-TV-PSEUDO-ALIAS) | De weergave van de naam van een modelelement in natuurlijke taal (niet technisch). | link
00003 | Pseudo code (CFG-TV-PSEUDO-CODE) | De in een registratie of informatiemodel aan de enumeratiewaarde toegekend unieke code | link
00004 | Pseudo doel (CFG-TV-PSEUDO-RELATIONTARGET) | Aanduiding van het gerelateerde objecttype die het eindpunt van de relatie aangeeft. Naar objecten van dit objecttype wordt verwezen. | link
00005 | Pseudo identificerend (CFG-TV-PSEUDO-ISID) | Een aanduiding dat een kenmerk of een combinatie van kenmerken van een objecttype uniek identificerend is voor alle objecten in de populatie van objecten van dit objecttype, of de aanduiding dat een referentie element uniek identificerend is voor alle lijst items in een referentielijst. | link
00006 | Pseudo indicatie abstract object (CFG-TV-PSEUDO-INDICATIONABSTRACT) | Een indicatie die aangeeft of er objecten kunnen bestaan die getypeerd worden als zijnde objecten (instanties) van alleen dit objecttype. Een abstract objecttype moet altijd de generalisatie zijn van één of meerdere objecttypes die niet abstract zijn. | link
00007 | Pseudo indicatie afleidbaar (CFG-TV-PSEUDO-ISVALUEDERIVED) | Aanduiding dat gegeven afleidbaar is uit andere attribuut- en/of relatiesoorten. | link
00008 | Pseudo kardinaliteit (CFG-TV-PSEUDO-CARDINALITY) | De kardinaliteit geeft aan hoeveel keer waarden van dit kenmerk van een object kunnen voorkomen bij een object van het betreffende objecttype. | link
00009 | Pseudo naam (CFG-TV-PSEUDO-NAME) | De naam van een modelelement. | link
00010 | Pseudo relatiemodelleringstype (CFG-TV-PSEUDO-RELATIONMODELLING) | Aanduiding van een in MIM gedefinieerd alternatief voor een modelleringswijze, en welke keuze hierbij is gemaakt. | link
00011 | Pseudo type (CFG-TV-PSEUDO-TYPE) | Het datatype waarmee waarden van dit modelelement worden vastgelegd. | link
00012 | Pseudo unidirectioneel (CFG-TV-PSEUDO-UNIDIRECTIONAL) | De richting van een relatie, welke betekenis geeft aan de relatie vanuit het perspectief van de eigenaar van de relatie. | link

# Conceptual schemas

## Mappings

- The mapping NEN3610_GML321 uses the following maps:
  - GML322
  - MIM111
  - VNGR-MAP
  - VNGR-GENERIEK

## Conceptual schemas

### Conceptual schema: MIM111

Description: De primitieve datatypen zoals vastgesteld in de MIM 1.1.1 specificatie

- Short-name: mim111
- URL: http://www.geonovum.nl/conceptual-schemas/MIM111
- Catalog URL: https://docs.geostandaarden.nl/mim/def-st-mim-20220217/[entry]

### Conceptual schema: GML

Description: ISO19107 Geographic information – Spatial schema

- Short-name: gml
- URL: http://www.opengis.net/conceptual-schemas/ISO19107
- Catalog URL: X

### Conceptual schema: VNGR

Description: VNGR schema

- Short-name: vngr
- URL: http://www.vng.nl/
- Catalog URL:

### Conceptual schema: VNGR-GENERIEK

Description: VNGR GENERIEK schema

- Short-name: vngr-generiek
- URL: http://www.vng.nl/generiek
- Catalog URL:

## Maps

### Map: MIM111

- Namespace: http://www.geonovum.nl/MIM111
- Location: http://schemas.geonovum.nl/mim111.xsd
- Version: 1.0.0
  Phase: 3
  Release: 20220217
- Catalog template: --

For conceptual schema: MIM111

This map is part of the mapping(s):

# | name | xsd-name | prim? | xsd-attribute | nilreason | rdf-name | oas-name | ids
--- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | ---
00001 | Boolean #primitive-datatypes | xs:boolean | true | simpletype: xs:boolean |  |  | boolean |
00002 | CharacterString #primitive-datatypes | xs:string | true | simpletype: xs:string |  |  | string |
00003 | Date #primitive-datatypes | xs:date | true | simpletype: xs:date |  |  | date |
00004 | DateTime #primitive-datatypes | xs:dateTime | true | simpletype: xs:dateTime |  |  | datetime |
00005 | Day #primitive-datatypes | xs:gDay | true | simpletype: xs:gDay |  |  | day |
00006 | Decimal #primitive-datatypes | xs:decimal | true | simpletype: xs:decimal |  |  | decimal |
00007 | Integer #primitive-datatypes | xs:integer | true | simpletype: xs:integer |  |  | integer |
00008 | Month #primitive-datatypes | xs:gMonth | true | simpletype: xs:gMonth |  |  | month |
00009 | Real #primitive-datatypes | xs:float | true | simpletype: xs:float |  |  | real |
00010 | URI #primitive-datatypes | xs:anyURI | true | simpletype: xs:anyURI |  |  | uri |
00011 | Year #primitive-datatypes | xs:gYear | true | simpletype: xs:gYear |  |  | year |

### Map: GML322

Description: OGC GML 3.2.2

- Namespace: http://www.opengis.net/gml/3.2
- Location: http://schemas.opengis.net/gml/3.2.2/gml.xsd
- Version: 3.2.2
  Phase: 3
  Release: 20160101
- Catalog template: --

For conceptual schema: GML

This map is part of the mapping(s):

# | name | xsd-name | prim? | xsd-attribute | nilreason | rdf-name | oas-name | ids
--- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | ---
00001 | Binary | xs:base64Binary | true |  |  |  |  |
00002 | DoubleList | gml:doubleList | true |  |  |  |  |
00003 | GM_AbstractFeature | AbstractFeature | false |  |  |  |  |
00004 | GM_AbstractFeatureCollection | AbstractFeatureCollection | false |  |  |  |  |
00005 | GM_AbstractFeatureCollectionType | AbstractFeatureCollectionType | false |  |  |  |  |
00006 | GM_AbstractFeatureMember | AbstractFeatureMember | false |  |  |  |  |
00007 | GM_AbstractFeatureMemberType | AbstractFeatureMemberType | false |  |  |  |  |
00008 | GM_AbstractFeatureType | AbstractFeatureType | false |  |  |  |  |
00009 | GM_AbstractGML | AbstractGML | false |  |  |  |  |
00010 | GM_AbstractGMLType | AbstractGMLType | false |  |  |  |  |
00011 | GM_Aggregate | Aggregate | false | complextype: MultiGeometryPropertyType |  |  |  |
00012 | GM_ArcString | ArcString | false | complextype: ArcStringPropertyType |  | rdfs:Datatype | linestringGeoJSON |
00013 | GM_Complex | Complex | false | complextype: GeometricComplexPropertyType |  |  |  |
00014 | GM_CompositePoint | CompositePoint | false | complextype: PointPropertyType |  | rdfs:Datatype |  |
00015 | GM_Curve | Curve | false | complextype: CurvePropertyType |  | rdfs:Datatype | linestringGeoJSON |
00016 | GM_Geometry | Geometry | false | complextype: GeometryPropertyType |  |  | geometryGeoJSON |
00017 | GM_Geometrycollection |  |  |  |  |  | geometrycollectionGeoJSON |
00018 | GM_LineString | LineString | false | complextype: LineStringPropertyType |  | rdfs:Datatype | linestringGeoJSON |
00019 | GM_MultiCurve | MultiCurve | false | complextype: MultiCurvePropertyType |  | rdfs:Datatype | multilinestringGeoJSON |
00020 | GM_MultiGeometry | MultiGeometry | false | complextype: MultiGeometryPropertyType |  |  | geometrycollectionGeoJSON |
00021 | GM_MultiLineString |  |  |  |  |  | multilinestringGeoJSON |
00022 | GM_MultiPoint | MultiPoint | false | complextype: MultiPointPropertyType |  | rdfs:Datatype | multipointGeoJSON |
00023 | GM_MultiPrimitive | MultiGeometry | false | complextype: MultiGeometryPropertyType |  | rdfs:Datatype | geometrycollectionGeoJSON |
00024 | GM_MultiSolid | MultiSolid | false | complextype: MultiMultiSolidPropertyType |  | rdfs:Datatype |  |
00025 | GM_MultiSurface | MultiSurface | false | complextype: MultiSurfacePropertyType |  | rdfs:Datatype | multipolygonGeoJSON |
00026 | GM_Object | Object | false | complextype: GeometryPropertyType |  |  |  |
00027 | GM_OrientableCurve | OrientableCurve | false | complextype: CurvePropertyType |  | rdfs:Datatype |  |
00028 | GM_OrientableSurface | OrientableSurface | false | complextype: SurfacePropertyType |  | rdfs:Datatype |  |
00029 | GM_Point | Point | false | complextype: PointPropertyType |  | rdfs:Datatype | pointGeoJSON |
00030 | GM_PointArray | PointArray | false | complextype: geometricPositionListGroup |  | rdfs:Datatype |  |
00031 | GM_Polygon | PolygonPatch | false | complextype: PolygonPatchType |  | rdfs:Datatype | polygonGeoJSON |
00032 | GM_Position | Position | false | complextype: geometricPositionGroup |  |  |  |
00033 | GM_Primitive | Primitve | false | complextype: GeometricPrimtivePropertyType |  |  |  |
00034 | GM_SENTINEL |  |  |  |  |  |  |
00035 | GM_Solid | Solid | false | complextype: SolidPropertyType |  | rdfs:Datatype |  |
00036 | GM_Surface | Surface | false | complextype: SurfacePropertyType |  | rdfs:Datatype | polygonGeoJSON |
00037 | Measure | MeasureType | false |  |  |  |  |
00038 | Time | xs:time | true |  |  |  |  |

### Map: VNGR-MAP

- Namespace: http://www.vngr.nl/
- Location: http://schemas.vngr.nl/vngr.xsd
- Version: 1.0.0
  Phase: 3
  Release: 20200820
- Catalog template: --

For conceptual schema: VNGR

This map is part of the mapping(s):

# | name | xsd-name | prim? | xsd-attribute | nilreason | rdf-name | oas-name | ids
--- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | ---
00001 | AN |  |  |  |  |  |  |
00002 | DMO |  |  |  |  |  |  |
00003 | DTMO |  |  |  |  |  |  |
00004 | NietNegatiefInteger |  |  |  |  |  |  |
00005 | YearMonth |  |  |  |  |  |  |

### Map: VNGR-GENERIEK

- Namespace: http://www.vngr.nl/
- Location: http://schemas.vngr.nl/vngr-generiek.xsd
- Version: 1.0.0
  Phase: 3
  Release: 20210115
- Catalog template: --

For conceptual schema: VNGR-GENERIEK

This map is part of the mapping(s):

# | name | xsd-name | prim? | xsd-attribute | nilreason | rdf-name | oas-name | ids
--- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | ---
00001 | CompositeID |  |  |  |  |  |  |
00002 | DatumOnvolledig | DatumOnvolledig | false | Unknown: DatumOnvolledig |  | Unknown | DatumOnvolledig |
00003 | GeoJsonGeometrie | GeoJsonGeometrie | false | Unknown: GeoJsonGeometrie |  | Unknown | GeoJsonGeometrie |
00004 | LineString | LineString | false | Unknown: LineString |  | Unknown | LineString |
00005 | MultiLineString | MultiLineString | false | Unknown: MultiLineString |  | Unknown | MultiLineString |
00006 | MultiPoint | MultiPoint | false | Unknown: MultiPoint |  | Unknown | MultiPoint |
00007 | MultiPolygon | MultiPolygon | false | Unknown: MultiPolygon |  | Unknown | MultiPolygon |
00008 | OIN | OIN | false | Unknown: OIN |  | Unknown | OIN |
00009 | POSTCODE | POSTCODE | false | Unknown: POSTCODE |  | Unknown | POSTCODE |
00010 | Point | Point | false | Unknown: Point |  | Unknown | Point |
00011 | Polygon | Polygon | false | Unknown: Polygon |  | Unknown | Polygon |
00012 | TypeBedrag | TypeBedrag | false | Unknown: TypeBedrag |  | Unknown | TypeBedrag |
00013 | UUID | UUID | false | Unknown: UUID |  | Unknown | UUID |

# Visuals

## Visuals configuration

# | stereo | visual category | config
--- | --- | --- | ---
00001 | ATTRIBUUTSOORT | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00002 | CODELIJST | Lijsten | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00003 | DATA ELEMENT | Datatypen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00004 | DATATYPE | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00005 | DOMEIN | Packages | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00006 | ENUMERATIE | Lijsten | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00007 | ENUMERATIEWAARDE | Lijsten | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00008 | EXTERN | Packages | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00009 | EXTERNE KOPPELING | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00010 | GEGEVENSGROEP | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00011 | GEGEVENSGROEPTYPE | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00012 | GENERALISATIE | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00013 | GESTRUCTUREERD DATATYPE | Datatypen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00014 | INFORMATIEMODEL | Packages | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00015 | ISID | Relaties | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/visuals/MIM11.xml
00016 | KEUZE ATTRIBUTEN | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00017 | KEUZE ATTRIBUUT | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00018 | KEUZE DATATYPEN | Datatypen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00019 | KEUZE RELATIE | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00020 | KEUZE RELATIES | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00021 | KEUZE ZONDER BETEKENIS | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00022 | KOPPELKLASSE | Objecten en attributen | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/visuals/MIM11.xml
00023 | OBJECTTYPE | Objecten en attributen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00024 | PRIMITIEF DATATYPE | Datatypen | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00025 | REFERENTIE ELEMENT | Lijsten | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00026 | REFERENTIELIJST | Lijsten | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00027 | RELATIEKLASSE | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00028 | RELATIEROL | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00029 | RELATIESOORT | Relaties | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00030 | STATIC | Relaties | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/visuals/MIM11.xml
00031 | STATIC LISKOV | Relaties | MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM/cfg/visuals/MIM11.xml
00032 | TOEPASSING | Packages | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml
00033 | VIEW | Packages | MIM 1.0 ← MIM 1.1 ← MIM 1.2 ← Waarderingskamer SIM
    /MIM10.xml

# Translations

## Translations of included constructs

# | root | part | NL | EN | config
--- | --- | --- | --- | --- | ---
00001 | metamodel | scalar | BOOLEAN | BOOLEAN | MIM 1.0 scalar
00002 | metamodel | scalar | CHARACTERSTRING | CHARACTERSTRING | MIM 1.0 scalar
00003 | metamodel | scalar | DATE | DATE | MIM 1.0 scalar
00004 | metamodel | scalar | DATETIME | DATETIME | MIM 1.0 scalar
00005 | metamodel | scalar | DAY | DAY | MIM 1.0 scalar
00006 | metamodel | scalar | DECIMAL | DECIMAL | MIM 1.1 scalar
00007 | metamodel | scalar | INTEGER | INTEGER | MIM 1.0 scalar
00008 | metamodel | scalar | MONTH | MONTH | MIM 1.0 scalar
00009 | metamodel | scalar | REAL | REAL | MIM 1.0 scalar
00010 | metamodel | scalar | URI | URI | MIM 1.0 scalar
00011 | metamodel | scalar | YEAR | YEAR | MIM 1.0 scalar
00012 | metamodel | stereo | Anoniem | Anonymous | Grouping for MIM11
00013 | metamodel | stereo | Attribuutsoort | AttributeType | MIM 1.1
00014 | metamodel | stereo | Attribuutsoort_proxy | AttributeTypeProxy | Grouping for MIM11
00015 | metamodel | stereo | Basismodel | Basemodel | Grouping for MIM11
00016 | metamodel | stereo | Codelijst | Codelist | MIM 1.1
00017 | metamodel | stereo | Componenten | Components | Grouping for MIM11
00018 | metamodel | stereo | Data element | DataElement | MIM 1.1
00019 | metamodel | stereo | Datatype | Datatype | MIM 1.1
00020 | metamodel | stereo | Domein | Domain | MIM 1.1
00021 | metamodel | stereo | Enumeratie | Enumeration | MIM 1.1
00022 | metamodel | stereo | Enumeratiewaarde | Enum | MIM 1.1
00023 | metamodel | stereo | Extern | External | MIM 1.1
00024 | metamodel | stereo | Externe koppeling | ExternalLink | MIM 1.1
00025 | metamodel | stereo | Folder | Folder | Grouping for MIM11
00026 | metamodel | stereo | Gegevensgroep | AttributeGroup | MIM 1.1
00027 | metamodel | stereo | Gegevensgroeptype | AttributeGroupType | MIM 1.1
00028 | metamodel | stereo | Gegevensgroeptype_proxy | AttributeGroupTypeProxy | Grouping for MIM11
00029 | metamodel | stereo | Generalisatie | InheritanceRelation | MIM 1.1
00030 | metamodel | stereo | Gestructureerd datatype | StructuredDatatype | MIM 1.1
00031 | metamodel | stereo | Informatiemodel | Information model | MIM 1.1
00032 | metamodel | stereo | Interface | Interface | Grouping for MIM11
00033 | metamodel | stereo | Intern | Internal | Grouping for MIM11
00034 | metamodel | stereo | Isid | Isid | MIM 1.1 metamodel (common extensions)
00035 | metamodel | stereo | Keuze | Union | MIM 1.1
00036 | metamodel | stereo | Keuze attributen | Union attributes | MIM 1.1
00037 | metamodel | stereo | Keuze attribuut | Union attribute | MIM 1.1
00038 | metamodel | stereo | Keuze datatypen | Union datatypes | MIM 1.1
00039 | metamodel | stereo | Keuze element | UnionElement | MIM 1.1
00040 | metamodel | stereo | Keuze relatie | Union association | MIM 1.1
00041 | metamodel | stereo | Keuze relaties | Union associations | MIM 1.1
00042 | metamodel | stereo | Keuze zonder betekenis | Meaningless choice attribute | MIM 1.1
00043 | metamodel | stereo | Koppelklasse | LinkType | MIM 1.1 metamodel (common extensions)
00044 | metamodel | stereo | Objecttype | FeatureType | MIM 1.1
00045 | metamodel | stereo | Objecttype_proxy | FeatureTypeProxy | Grouping for MIM11
00046 | metamodel | stereo | Primitief datatype | PrimitiveDatatype | MIM 1.1
00047 | metamodel | stereo | Process | Process | Grouping for MIM11
00048 | metamodel | stereo | Product | Product | Grouping for MIM11
00049 | metamodel | stereo | Project | Project | Grouping for MIM11
00050 | metamodel | stereo | Provided | Provided | Grouping for MIM11
00051 | metamodel | stereo | Prullenbak | Recyclebin | Grouping for MIM11
00052 | metamodel | stereo | Referentie | Reference | Grouping for MIM11
00053 | metamodel | stereo | Referentie element | ReferenceElement | MIM 1.1
00054 | metamodel | stereo | Referentielijst | Referencelist | MIM 1.1
00055 | metamodel | stereo | Relatieklasse | AssociationClass | MIM 1.1
00056 | metamodel | stereo | Relatierol | AssociationRole | MIM 1.1
00057 | metamodel | stereo | Relatiesoort | AssociationType | MIM 1.1
00058 | metamodel | stereo | Service | Service | Grouping for MIM11
00059 | metamodel | stereo | Static | Static | MIM 1.1 metamodel (common extensions)
00060 | metamodel | stereo | Static liskov | StaticLiskov | MIM 1.1 metamodel (common extensions)
00061 | metamodel | stereo | System | System | Grouping for MIM11
00062 | metamodel | stereo | System-reference-class | System-reference-class | Grouping for MIM11
00063 | metamodel | stereo | System-reference-package | System-reference-package | Grouping for MIM11
00064 | metamodel | stereo | Toepassing | Application | Grouping for MIM11
00065 | metamodel | stereo | Trace | Trace | Grouping for MIM11
00066 | metamodel | stereo | View | View | MIM 1.1
00067 | tagset | pseudo-tv | Pseudo aggregatietype | Pseudo aggregationtype | MIM 1.1 tagged values
00068 | tagset | pseudo-tv | Pseudo alias | Pseudo alias | MIM 1.1 tagged values
00069 | tagset | pseudo-tv | Pseudo code | Pseudo code | MIM 1.1 tagged values
00070 | tagset | pseudo-tv | Pseudo doel | Pseudo target | MIM 1.1 tagged values
00071 | tagset | pseudo-tv | Pseudo identificerend | Pseudo identifying | MIM 1.1 tagged values
00072 | tagset | pseudo-tv | Pseudo indicatie abstract object | Pseudo indication abstract object | MIM 1.1 tagged values
00073 | tagset | pseudo-tv | Pseudo indicatie afleidbaar | Pseudo indication derivable | MIM 1.1 tagged values
00074 | tagset | pseudo-tv | Pseudo kardinaliteit | Pseudo cardinality | MIM 1.1 tagged values
00075 | tagset | pseudo-tv | Pseudo naam | Pseudo name | MIM 1.1 tagged values
00076 | tagset | pseudo-tv | Pseudo relatiemodelleringstype |  | MIM 1.2 tagged values
00077 | tagset | pseudo-tv | Pseudo type | Pseudo type | MIM 1.1 tagged values
00078 | tagset | pseudo-tv | Pseudo unidirectioneel | Pseudo unidirectional | MIM 1.1 tagged values
00079 | tagset | tv | Afkorting | Abbreviation | Grouping for MIM 1.1
00080 | tagset | tv | Alternatieve naam | Alternative name | Grouping for MIM 1.1
00081 | tagset | tv | Authentiek | Authentic | MIM 1.1 tagged values
00082 | tagset | tv | Basis-URI | Basis-URI | MIM 1.2 tagged values
00083 | tagset | tv | Begrip | Concept | MIM 1.1 tagged values
00084 | tagset | tv | Beheerder | Administrator | MIM 1.1 tagged values (common extensions)
00085 | tagset | tv | Datum opname | Date recorded | MIM 1.1 tagged values
00086 | tagset | tv | Definitie | Definition | Grouping for MIM 1.1
00087 | tagset | tv | Doelformaat |  | MIM 1.2 tagged values
00088 | tagset | tv | Eenheid |  | MIM 1.2 tagged values
00089 | tagset | tv | Eigenaar | Owned by | MIM 1.1 tagged values (common extensions)
00090 | tagset | tv | Familie | Family | Grouping for MIM 1.1
00091 | tagset | tv | Formeel patroon | Formal pattern | MIM 1.1 tagged values
00092 | tagset | tv | Heeft tijdlijn geldigheid |  | MIM 1.2 tagged values
00093 | tagset | tv | Heeft tijdlijn registratie |  | MIM 1.2 tagged values
00094 | tagset | tv | Herkomst | Source | MIM 1.1 tagged values
00095 | tagset | tv | Herkomst definitie | Source of definition | MIM 1.1 tagged values
00096 | tagset | tv | Identificatie | Identification | MIM 1.2 tagged values
00097 | tagset | tv | Imvertor | Imvertor | Grouping for MIM 1.1
00098 | tagset | tv | Indicatie classificerend | Indication classifying | MIM 1.1 tagged values
00099 | tagset | tv | Indicatie formele historie | Indication formal history | MIM 1.1 tagged values
00100 | tagset | tv | Indicatie in onderzoek |  |
00101 | tagset | tv | Indicatie materiële historie | Indication material history | MIM 1.1 tagged values
00102 | tagset | tv | Informatiedomein | Information domain | MIM 1.1 tagged values
00103 | tagset | tv | Informatiemodel type | Information model type | MIM 1.1 tagged values
00104 | tagset | tv | Intern project | Internal project | Grouping for MIM 1.1
00105 | tagset | tv | Interne naam | Internal name | Grouping for MIM 1.1
00106 | tagset | tv | Interne release | Internal release | Grouping for MIM 1.1
00107 | tagset | tv | Is afgeleid | Is derived | Grouping for MIM 1.1
00108 | tagset | tv | Is includeerbaar | Is includable | Grouping for MIM 1.1
00109 | tagset | tv | Kwaliteit | Quality | MIM 1.1 tagged values
00110 | tagset | tv | Lengte | Length | MIM 1.1 tagged values
00111 | tagset | tv | Locatie | Location | MIM 1.1 tagged values
00112 | tagset | tv | MIM extensie | MIM extension | MIM 1.1 tagged values
00113 | tagset | tv | MIM extensie versie | MIM extension version | MIM 1.1 tagged values (common extensions)
00114 | tagset | tv | MIM taal | MIM language | MIM 1.1 tagged values
00115 | tagset | tv | MIM versie | MIM version | MIM 1.1 tagged values
00116 | tagset | tv | Maximumwaarde exclusief | Minimum value exclusive | MIM 1.2 tagged values
00117 | tagset | tv | Maximumwaarde inclusief | Minimum value inclusive | MIM 1.2 tagged values
00118 | tagset | tv | Minimumwaarde exclusief | Minimum value exclusive | MIM 1.2 tagged values
00119 | tagset | tv | Minimumwaarde inclusief | Minimum value inclusive | MIM 1.2 tagged values
00120 | tagset | tv | Mixin | Mixin | MIM 1.2 tagged values
00121 | tagset | tv | Mogelijk geen waarde | Voidable | MIM 1.1 tagged values
00122 | tagset | tv | Niveau | Level | Grouping for MIM 1.1
00123 | tagset | tv | Patroon | Pattern | MIM 1.1 tagged values
00124 | tagset | tv | Populatie | Population | MIM 1.1 tagged values
00125 | tagset | tv | Positie | Position | Grouping for MIM 1.1
00126 | tagset | tv | Profielspecificatie |  | MIM 1.2 tagged values
00127 | tagset | tv | Ref-release | Ref-release | Grouping for MIM 1.1
00128 | tagset | tv | Ref-version | Ref-version | Grouping for MIM 1.1
00129 | tagset | tv | Regels | Rules | MIM 1.1 tagged values (common extensions)
00130 | tagset | tv | Relatiemodelleringstype |  | MIM 1.2 tagged values
00131 | tagset | tv | Release | Release | Grouping for MIM 1.1
00132 | tagset | tv | Supplier-name | Supplier-name | Grouping for MIM 1.1
00133 | tagset | tv | Supplier-package-name | Supplier-package-name | Grouping for MIM 1.1
00134 | tagset | tv | Supplier-project | Supplier-project | Grouping for MIM 1.1
00135 | tagset | tv | Supplier-release | Supplier-release | Grouping for MIM 1.1
00136 | tagset | tv | Tekstopmaak | Text format | MIM 1.2 tagged values
00137 | tagset | tv | Toelichting | Description | Grouping for MIM 1.1
00138 | tagset | tv | Versie ID | Version ID | Grouping for MIM 1.1
00139 | tagset | tv | Waarde-item |  | MIM 1.2 tagged values
00140 | tagset | tv | Web locatie | Web-location | Grouping for MIM 1.1

# Parameters

# | parameter | value | config
--- | --- | --- | ---
00001 | project-owner: class-name-waardelijst | Waardelijst | Waarderingskamer
00002 | project-owner: complyextractor-URL | http://87.250.154.42:7080/opentunnel/201512345678/wus/stvadhoc | Waarderingskamer
00003 | project-owner: concept-uri-template | https://unknown-concept-server/[concept] | Waarderingskamer
00004 | project-owner: derivation-client-scalar-check | true | Waarderingskamer
00005 | project-owner: diagram-export-format | PNG | Waarderingskamer
00006 | project-owner: documentation-formatting | inspire | Waarderingskamer
00007 | project-owner: documentation-newline |  | Waarderingskamer
00008 | project-owner: documentation-separator | --- | Waarderingskamer
00009 | project-owner: documentation-separator-pattern | \n---*\n | Waarderingskamer
00010 | project-owner: ea-omit-tv-when-notes-field-exists | no | Waarderingskamer
00011 | project-owner: fixed-identification-attribute-name |  | Waarderingskamer
00012 | project-owner: geonovum-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00013 | project-owner: geonovum-yaml-parameters-file | parameters.yaml#/ | Waarderingskamer
00014 | project-owner: imvertor-allow-multiple-collections | false | Waarderingskamer
00015 | project-owner: imvertor-translate-association-components | components | Waarderingskamer
00016 | project-owner: imvertor-translate-suffix-components | Components | Waarderingskamer
00017 | project-owner: insert-html-wordbreaks | yes | Waarderingskamer
00018 | project-owner: local-mapping-notification | This schema is provided by Waarderingskamer as a local copy, as a convenience to the user. This schema may itself reference a local copy of the schema originally referenced by URI. The local reference takes the form of a relative path, and is introduced by Waarderingskamer. | Waarderingskamer
00019 | project-owner: message-collapse-keys |  | Waarderingskamer
00020 | project-owner: name-origin-system | system | Waarderingskamer
00021 | project-owner: package-name-typen | Typen | Waarderingskamer
00022 | project-owner: pretext-encoding | This schema is based on an UML specification, which is transformed by the Imvertor software. Imvertor modules are in the public domain, see http://www.imvertor.org. | Waarderingskamer
00023 | project-owner: reference-suffix-id | _R | Waarderingskamer
00024 | project-owner: reference-suffix-name | Ref | Waarderingskamer
00025 | project-owner: reference-suffix-short | -ref | Waarderingskamer
00026 | project-owner: standaard-organisatie-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00027 | project-owner: standard-components-file | common.yaml | Waarderingskamer
00028 | project-owner: standard-components-url | https://raw.githubusercontent.com/VNG-Realisatie/API-Kennisbank/master/common/ | Waarderingskamer
00029 | project-owner: standard-geojson-components-file | geojson.yaml#/ | Waarderingskamer
00030 | project-owner: standard-json-components-path | #/components/schemas/ | Waarderingskamer
00031 | project-owner: standard-organisatie-components-file | Generieke-Datatypen-Gemeenten.yaml | Waarderingskamer
00032 | project-owner: standard-yaml-headers-path | #/components/headers/ | Waarderingskamer
00033 | project-owner: standard-yaml-parameters-path | #/components/parameters/ | Waarderingskamer
00034 | project-owner: standard-yaml-responses-path | #/components/responses/ | Waarderingskamer
00035 | project-owner: url-prefix-conceptual-schema | http://www.geonovum.nl/conceptual-schemas/ http://www.waarderingskamer.nl/conceptual-schemas/ | Waarderingskamer
00036 | project-owner: url-prefix-schema-waardelijsten | http://www.waarderingskamer.nl/schemas/waardelijsten/ | Waarderingskamer
00037 | project-owner: web-css | ../web/css/report.css; ../web/themes/blue/style.css; | Waarderingskamer
00038 | project-owner: web-logo | ../web/img/logo-Waarderingskamer-200px.png | Waarderingskamer
00039 | project-owner: web-logo-big | ../web/img/logo-Waarderingskamer-400px.png | Waarderingskamer
00040 | project-owner: web-scripts | ../web/script/jquery/jquery-latest.js; ../web/script/tablesorter/jquery.tablesorter.min.js; | Waarderingskamer
00041 | project-owner: yamlCompiler-stylesheets-version | 20211130 | Waarderingskamer